
Vragen van de PvdA aan wethouder Voorink over de Coronapas

Heel Nederland is bezig met de binnenkort in te voeren aanvullende maatregelen omtrent de 
‘coronapas’, oftewel de plicht voor bezoekers van de horeca om een bewijs te tonen van ofwel 
vaccinatie, een negatieve test of recente genezing van corona. In de Gooi- en Eembode van 
vorige week stonden aan aantal artikelen over wat dit in Hilversum onder de ondernemers 
teweeg brengt. Uzelf heeft ook al gereageerd met de mededeling dat er in Hilversum zeker 
wel steeksproefsgewijs gehandhaafd zal worden.

Wij zijn verheugd over deze berichtgeving en over uw intentie om vooral ook met de horeca-
ondernemers het gesprek aan te gaan. Wij hebben hierover nog een paar vervolgvragen:

1) Hoe verlopen deze gesprekken? 

2) Zijn in de krant genoemde ondernemers Marco van Velthooven, Jerry de Vries, Paul 
Hoogermoolen en Frank Loois nog steeds van plan om niet te vragen naar de 
coronapas in hun restaurants?

3) De restaurants van de genoemde horeca-ondernemers vallen onder de meest bekende 
en ook succesvolle horeca in Hilversum. Wordt er ook gesproken met kleinere 
ondernemers of café’s?

4) Wat kunnen horeca-ondernemers verwachten als zij tijdens een steekproef inderdaad 
de maatregelen niet blijken op te volgen? Zeker diegenen met wie het gesprek reeds 
loopt?

Met vriendelijke groeten,

Femke van Drooge

PvdA Hilversum

https://www.gooieneembode.nl/extra/237808/4713c058-1f8f-4960-94c3-df63027ff5f4
https://www.gooieneembode.nl/extra/237808/4713c058-1f8f-4960-94c3-df63027ff5f4
https://www.gooieneembode.nl/nieuws/coronavirus/240688/hilversum-gaat-steeksproefgewijs-handhaven-op-coronapas-in-horeca

